and to pay Zakah, and this is

all

the straight religion.

98:6.

Indeed.

ذُلِكُ دِينُ الْقَيَّدَةِ ٥

the disbelievers; the People of the Book and the polytheists, are in the fire of Hell, they will remain in it forever; it is they who are the worst of the entire creation.

إِنَّ الَّذِينَ كُفَّهُ وَامِنَ الْهُلِ الْكِتْبِ وَالْمُشْرِكِيْنَ فِي نَامِ جَهَنَّمَ خُلِويْنَ فِيهَا أُولِيكَ هُمُ شُرُّالْبَرِيَّةِ أَ

98:7. Indeed. those who believed and did good deeds; it is they who are the best of the entire creation.

إِنَّالَّذِينَ امُّنُواوَعَمِلُواالصَّلِحُتِ لَا أُولِيكَ هُمْ خَيْرُ الْبَرِيَّةِ أَنْ

98:8. Their reward with their Lord is Gardens for dwelling, beneath which streams flow, in which they will abide forever and ever. Allah is pleased with them and they are pleased with Him; this (reward) is for the one who fears his Lord.

جَزَآ وُّهُمْ عِنْ ١٠ بِهِمْ جَنْتُ عَنْ نِ تَجْرِيْ مِنْ تَعْتِهَا الْأَنْهِ رُخْلِهِ يُنَ فِيْهَا آبَكُا لَمُ مِنْ اللَّهُ عَنْهُمُ وَمَ ضُوا عَنْهُ ﴿ ذِلِكَ لِمَنْ خَشِي مَا يُهُ ﴿

99. SURAH AL-ZILZAAL (THE **EARTHOUAKE)**

99 سُوَرَةُ الرِّلْوَالِ مَدَيِيَةً 99 الاقلام كوعدا

(This Surah is Madani, containing 8 verses and 1 section)

بسيراللوالرَّحْينِ الرَّحِيْمِ

Allah's Name to commence with, the Most Gracious, the Most Merciful.

إِذَا زُلْزِلْتِ الْأَثْنُ ضُ زِلْزَالَهَا أَنْ

99:1. When the earth is shaken violently with its destined tremor.

99:2. And (when) the earth casts out (all of) its burdens.

وَ أَخْرَجَتِ الْأَنْهُ صُ أَثْقًا لَهَا أَنْ

99:3. And mankind says, 'What has happened to it?'

وَقَالَ الْإِنْسَانُ مَالَهَا أَنْ

99:4. On that Day, the earth will narrate (all) its news.

يَوْمَيِنٍ تُحَرِّثُ ٱخْبَارَهَا أَ

99:5. Because your Lord sent a command to it.

بِأَنَّ مَ بَّكَ أَوْلَى لَهَا أَ

99:6. On that Day, people will return towards their Lord, in different paths, in order to be shown their deeds.

يَوْمَ إِن يَصْنُ رُالنَّاسُ اَشْتَاتًا الْ لِيُووْ ااَعْمَالَهُمْ أَ

99:7. So, whosoever does a good deed equal to the weight of an atom, (he) shall see it.

فَنَ يَعْمَلُ مِثْقَالَ ذَمَّ وْخَيْرًا يَّرَهُ فَ

99:8. And whoever does an evil deed equal to the weight of an atom, (he) shall see it.

وَمَنْ يَعْمَلُ مِثْقَالَ ذَمَّ وَشَرَّا الَّهِ وَهُمَّ الَّهُ وَمُنْ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّه

الح